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' *K Adana il temsilciliği olarak 1993 yılı sonunda,
p?§ ?93'ün genel bir değerlendirmesi yapılmış,.

j p - ^ y ı ^ y c M ! TMMOB'ye bağlı odalarla, işbirliğinde
eld||ë|Éiëïn ilerlemeler gözden geçirilmiştir.
Temsilcilik olarak 1993 yılın« tam anlamıyla başarılı olmuş
saymamamıza karşın diğer yıllara nazaran büyük ilerleme
sağlamış durumdayız. Bu dönemde panellere katılmış,
TMMOB toplantılarında aktif görev almış ve en önemlisi
yıllardır mücadele verdiğimiz mesleğimizle ilgili konular
yetkili kuruluşlara kabul' ettiriliri!iştir. Bu alanda Seyhan
Belediyesi ile Mesleki denetim ve işbirliği protokolü
imzalanmıştır.
1993 yılı ülkemiz açısından yine oldukça sıkıntılı ve
sorunları çoğalan bir dönem olarak geride kalmıştır. Halkın
geniş kesiminin desteği ile iktidara gelen hükümet, kuruluş
amaçlarını unutup., ülke sorunlarının başında gelen
demokratikleşme, ekonomik önlemler ve terör konusunda
maalesef başarılı olamamış,, toplumun beklentileri bir başka
bahara kalmıştır., örgütlü toplum sloganları ile göreve
gelenler gerek .sendikalaşma ve gerekse diğer
örgütlenmeleri kısıtlayan,, işyerlerine taşeronlaşmayı
yaygınlaşman uygulamalarla 1.2 Eylül yasalarını
pekiştirmişlerdir. Ekonomide üretim yerine rant ve faiz
ekonomisi öne çıkmış,, yatırımlar azalmış, enflasyon artmış,
geniş halk kitleleri ve ücretli çalışanların alım güçleri
azalmıştır., Devlet olarak sosyal devlet kavramı unutulup,,,
eğitimi, hukuk ve sağlık alanlarında çok gerilere gidilmiştir.
.Siyasi yasaklar dolayısı ille partiler yozlaşmış halikın
temsilcilerinin değıil ama parası olanın seçildiği
parlementoda yasama ve yürütme konusunda hiç birşey
yapılamaz olmuştur.

Bu kadar olumsuz gelişmelere karşın dünyadaki gelişmeler,
bilim ve teknolojideki hızlı ilerlemeler toplumun
büiçJenmesini hızlandırmış, TMMOB gibi demokratik kitle
örgütleri ve toplumda önemli sorumluluğu olan kesimlerin
ülke yönetiminde etkili olması kavramının önemi daha da
artmıştır. Bu bağlamda Uğur MUMCU gibi laik,
cumhuriyetçi bir aydının katledilmesi şeriat özlemi duyan
kesimlere karşı toplumun daha duyarlı, kararlı ve
sorumluluk bilinci içerisinde davranmasını zorunlu
kılmaktadır.. Adana il temsilciliği olarak Türkiye'de hızla
artan ilticaya karşı, aydınları, sanatçıları diri diri yakanlara
karşı- birleşilerek, sorumluluğumuzu kavrayarak
davranmamız gerektiği düşüncesindeyiz. Yeni yılda
yukarıda saydığımız olumsuzluklardan kurtulmuş olmayı
dileyerek,, Adanada Temsilciliğimizin faaliyetleri ve bu
konudaki değerlendirmelerimizi sunmak istiyorum.
199.3 yılında yerel televizyon ve radyoların çoğalması.
Jeoloji Mühendisliğinin tanıtılması açısından son derece
yararlı olmuştur. Bu konuda Yerel Basından Ekspres gazetesi
Odamızı tanıtıcı bir yazı yayınlamış, Özel Radyolardan
"Mavi Radyo* Jeoloji Mühendisliğinin ilgi alanlarının neler
olduğu ve oda olarak sorunlarımız konularında il temsilcisi
ile röportaj yapmıştır. Ayrıca TMMOB'ye bağlı odalarım
tanıtıldığı TV Programımda yine İl Temsilcisi Metro TV de
programa çıkmış ve odamızı tanıtmıştır.
TMMOB İl Koordinasyon Kuruyu çalışmalarında aktif olarak
görev alan odamız, TMMOB'un çalışanların sorunları ve
ücretleri konusundaki çalışmalarında görev almış, Kamu
çalışanlarının Sendikalaşması konularında fikirlerini

açıklamıştır.
1993 yılının Yerel yönetimlerin seçimi öncesi son dönemi
olması dolayısıyla; Meslek odalar ı ı n yerel yönetimlerde söz
sahibi olması gerektiği konusu gündeme gelmiş, mevcut
yönetimlerin bu konuda verdikleri sözleri tutmadıkları sık
sık vurgulanmıştır. Oda olarak yerel yönetilir»lerde halkın
yararına aktif görev almamız gerektiği düşüncesindeyiz,, bu
konuda gerek siyasi partilerle, gerekse diğer oda
yöneticileri ile toplantılar ve görüşmeler yapılmaktadır,.
Oda olarak kent yönetiminde Mühendisliğin ön planda
olması dolayısıyla üretilen projelerde ve önemli kent
yatırımlarında TMMOB'ye bağlı odalarım görüşlerinin
alınması gerektiğini ve demokrasinin katılımcılıkla
sağlanabileceğini düşünerek belediye meclislerine odaların
da söz sahibi olmalarını ve temsil edilmeleri gerektiğini
düşünmekteyiz. Bu nedenle yerel seçimlere az bir süre
kaldığı bu günlerde TMMOB'nin görüş ve taleplerinin siyasi
partilere iletilmesi, önemli sorunlar konusunda partHerin ve
adayların görüşlerinin kamuoyuna .somut olarak.
açıklanması istenmelidir.

1993 yılı TMMOETnin geleceği açısından da önemli bir yıl
olarak karşurnuza çıkmaktadır. Zira TMMOB*ye baglt bir kaç
oda, asıl görev ve sorumluluklarının dışıma çıkıp, üyelerinin
yapması gereken işleri oda olarak üslenmekte ve adeta bir
holding şirketi gibi çalışmaktadırlar. Bu durum ekonomik
olarak güçlü olan"bu odaları gitikçe bağımsız davranmaya
itmekte, Özerk oda kavramları ileri sürülmekte, birliği
bozacak girişimler yapılmaktadır. Bu davranışlar
TMMOB'nin ilkelerinden sapma anlamındadır Adana il
Temsilciliği olarak bu gibi TMMOB ilkelerine ters düşen
davranışları kınamış, bu konunun ciddi olarak; ele alınması
gerektiğini dile getirmiş bulunmaktayız.
1993 Odamız açısından da önemli bir dönemi
yansıtmaktadır. Zira üye sayım izin 5000'ni aşması ile tüzük
değişikliği yapılmış, oda seçimlerinin delegasyon sistemine
geçmesine karar verilmiştir.. Su durum ileride il
temsilciliklerinin .şube veya bölge temsilciliğine
dönüşmesini sağlayacak, üyelerimizin daha geniş olarak
odada görev almaşıma neden olacaktır., Bu değişiklik
nedeniyle temsilciliğimizde delege seçimleri yapılmış,
seçimlerde 12 genel kurul delegesi seçilmiştir.
Bu değişiklik elbetteki odamızın gelişmesi büyümesi
açısından önemli bir adımdır., .Ancak bu gelişmeler, oda
yönetiminde görev alan kişilerin daha duyarlı ve aktif
olmalarını da gerektirmektedir. İlgili yasalarda mesleğimizin
gereği gibi yer almaşımın yanımda üyelerimizin odaya
ilgisinin devamlılığının sağlanmasında yöneticilerin aktif
olmalarıyla sağlanabilir.

Adana il Temsilcilğı olarak Bayındırlık Bakanlığının
yayınladığı zemin etüdleri konusundaki genelgenin som
derece adeletsîz olarak yanlı ve meslek şovenizmine dayalr
olarak hazırlandığını düşünmekteyiz. By genelgeye bir çok
üyemiz büyük tepki göstermiş, oda olarak gerekli
girişimlerin yapılmasını istemişlerdir..
Odamızın gelişmesi konusundaki, girişimlerin sürmesi
demokratik kitle örgütü olarak ülke yönetimine aktif olarak
katılmması konusundaki dileklerimiz! iletirken tüm
üyelerimizin yeni yılını kutlar, başanlı bir yıl olmasını
dileriz»
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